















QC12Y系列液压摆式剪板机

OC12Y SERIES HYDRAULIC PENDULUM PLATE SHEARS

性能特点

- ◆采用钢板焊接结构,液压传动,蓄能器回程,操作方便,性能可靠,外形 差观:
- ◆刃口间隙调整有指示牌指示,调整轻便迅速;
- ◆设有灯光对线装置、剪切行程控制装置,调节方便快捷;
- ◆滚动托料球,以减少板料划伤和摩擦阻力;
- ◆后挡料配有电动调节和手动微调装置,后挡料尺寸及剪切次数有数字显示 装置显示。

Features

- 1.sheet ate welded structure is adopted,with hydraulic transmission and accumulator return, typical of an easy operation, reliable performance, and nice appearance.
- Indication by indicator is provided for adjustment of blade clearance, for a handy and prompt adjustment.
- 3.Alignment device with lighting and control device for shearing stroke are set, with a handy and prompt adjustment.
- 4.Rolling material support ball is provided, to minimize fish tail with sheet bar and to reduce frictional resistance.
- 5.The rear stopper is fitted with electric adjustment and manual adjustment devices, and digital display device is available for display of size of stopper and times of shearing.

